
 
 





 



PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: NA VOLIŠČA V 
NEDELJO, 6. JUNIJA 2010, POJDIMO MNOŽIČNO IN Z 
GLASOM PROTI ARBITRAŽNEM SPORAZUMU! ZAŠČITIMO 
SLOVENSKO OZEMELJSKO CELOVITOST TAKO NA KOPNEM 
KOT NA MORJU!    
Spoštovane članice in člani SLS, 

vabim vas, da se v nedeljo, 6. junija 2010, v največjem številu odpravimo na 
volišča, da podamo glas PROTI Zakonu o ratifikaciji Arbitražnega sporazuma 
med Vlado Republike Slovenije in Vlado Republike Hrvaške. 

Kajti tokratni referendum je prvi v samostojni zgodovini Slovenije, kjer se bomo 
odločali o najbolj vitalnem vprašanju naše države – o slovenskem ozemlju. O 
ozemlju, brez katerega naša država ne bi mogla nastati in ne bi mogla biti. 
Odločali se bomo tudi o statusu pomorske države, ki ga z arbitražnim 
sporazumom nerazumljivo dajemo na kocko. Tveganje, da Slovenija izgubi dele 
ozemelj, ki so nesporno slovenska: med drugim na levem bregu Dragonje in 
levem bregu Mure pri Hotizi, ter teritorialni stik Slovenije z mednarodnimi 
vodami, je enostavno preveliko. In edino z zavrnitvijo arbitražnega sporazuma si 
še lahko damo eno priložnost, da v prihodnje problematiko slovensko-hrvaške 
meje rešujemo z bolj jasnimi izhodišči, predvsem pa s poenotenostjo vse 
slovenske politike in naroda.  

Dragi člani in članice, 

veliko argumentov PROTI smo tako v vodstvu SLS, Poslanske skupine SLS kot 
na ravni Regionalnih, Občinskih in Mestnih odborov SLS ter klubov, zvez in 
gibanj v tem iztekajočem se mesecu dni referendumske kampanje predstavili v 
javni razpravi in tudi med ljudmi v mestih in na podeželju. Vse naše argumente 
si lahko še enkrat preberete tako v tem kot dosedanjih E-novičnikih SLS ter na 
spletni strani SLS. 

Osebno pa vas kot predsednik SLS vabim, da prihajajočo nedeljo na volišča pridete z družino, prijatelji in znanci, v čim 
večjem številu – in ponosno za svojo domovino oddate glas za zaščito slovenske ozemeljske celovitosti z glasom 
PROTI. Kljub vsemu, kar ste slišali v zadnjih dneh, s tem Sloveniji ne bomo prizadejali nobene mednarodne škode, 
pač pa ji bomo zagotovili še eno priložnost za ohranitev ozemeljske celovitosti. In na koncu koncev je to edino, kar 
šteje – da se z vsemi močmi, predvsem pa z vso dušo, borimo za tisto, kar vemo, da je prav – za naš prelepi biser 

 se ne bi ponovila usoda s plebiscita iz leta 1920, kjer smo 
 

Vsak naš glas PROTI je glas za našo ljubo DOMOVINO. 
mag. Radovan Žerjav, predsednik SLS 

med Alpami in Jadranom – za Slovenijo, edino, kar imamo.  

Ker se pričakuje zelo tesen izid referenduma, je tokrat bolj kot kdaj koli v naši zgodovini samostojne Slovenije 
pomembno, da se volitev res udeležimo številčno – da
Koroško izgubili praktično za minimalno število glasov.

 
KRITIČNE MISLI O ARBITRAŽNEM SPORAZUMU 

 Prispevek prof. dr. Ludvika Toplaka o arbitražnem sporazumu 
 "Hrvati in Italijani bi lahko zaprli vso Jadransko morje" 
 Spomenka Hribar o AS: Hočemo argumente, čiste račune 
  doc. dr. Gregor Virant: Sporazum ni le luknjast sir, še huje je – je rešeto, skozi katero bo odteklo 

naše morje 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 1. JUNIJA DO 7. JUNIJA 2010 
Torek, 1. junij 2010: 

 ob 10. uri posvet v Državnem svetu RS z naslovom  »Integriteta in javna etika« (več na tej povezavi) 
 ob 11. uri predstavitev knjige v Državnem svetu RS z naslovom Demokratične vrednote in aktivno 

državljanstvo pokrajine, participacija, meje in odnosi s sosedi (več na tej povezavi) 
 ob 14. uri 15. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je 

poslanec SLS Franc Bogovič 
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 ob 14. uri 11. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
 ob 14. uri 61. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS Darko Fras in 

 »Arbitražni sporazum med Slovenijo in Hrvaško« v organizaciji OO SLS, 

i zaliv je lahko samo Piranski« v večnamenski dvorani OŠ dr. 
Ivana Korošca v Borovnici (več na tej povezavi

Jože Slivšek 
 ob 19. uri javna tribuna z naslovom

SDS in NSi v dvorani OŠ Sodražica 
 ob 19.30 uri okrogla miza z naslovom »Piransk

) 

njo politiko, katerega člana sta namestnik vodje PS SLS mag. 

a Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja PS 

o v hotelu Bernardin, dvorana Evropa, Obala 2, v Portorožu, v 

ri omizje o arbitražnem sporazumu v organizaciji OO SLS, SDS, SNS in NSi v Cankarjevem domu na 
Vrhniki 

eja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec 

bora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, 

ih družb 
Istrabenz, holdinška družba, d. d., in Pivovarna Laško, d. d., katere član je poslanec SLS Gvido Kres 

sije DZ RS za peticije ter za človekove pravice in enake možnosti, katere član je 

ljevanju 13. redne seje 14. seja Komisije DZ RS za peticije ter za 

60. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob 

itev kiparske delavnice in slikarske razstave na izviru Obrh (več informacij najdete na 

ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU na Pogačarjevem trgu pri ljubljanski 
tržnici v Ljubljani (več na tej povezavi

 
Sreda, 2. junij 2010: 

 ob 9. uri 39. nujna seja Odbora DZ RS za zuna
Radovan Žerjav in poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 9. uri 18. redna sej
SLS Jakob Presečnik 

 ob 14. uri 19. redna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 17. uri javna tribuna Zbora za republik

podporo zavrnitvi arbitražnega sporazuma 
 ob 19. uri okrogla miza o arbitražnem sporazumu v organizaciji OO SLS Gornja Radgona v Črenšovcih 
 ob 20. u

 
Četrtek, 3. junij 2010: 

 ob 9. uri 7. redna s
SLS Franc Bogovič 

 ob 12. uri 3. nadaljevanje 16. redne seje Od
katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

 ob 13. uri 17. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide 
 ob 14. uri 10. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotavljanje politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij zaradi suma, da so bili vpleteni v financiranje spornih menedžerskih prevzemov gospodarsk

 
Petek, 4. junij 2010: 

 ob 9. uri 13. redna seja Komi
poslanec SLS Franc Bogovič 

 ob 10. uri oz. po končanem 1. nada
človekove pravice in enake možnosti 

 ob 10. uri 
Presečnik 

 ob 12. in 19. uri otvor
dnu E-novičnika SLS) 

 ob 17. uri vseslovenski SHOD PROTI 
) 

 ob 10. uri volilni občni zbor OO SLS Žalec v gostilni Pri vaški lipi v Grižah 

jske doline 
»srečanje ljudi odprtih src« na sejmišču v Mozirju (več informacij najdete na dnu E-novičnika SLS) 

 
Sobota, 5. junij 2010: 

 VOLILNI MOLK 

 
Nedelja, 6. junij 2010: 

 REFERENDUM O ARBITRAŽNEM SPORAZUMU O MEJI S HRVAŠKO 
 dobrodelna prireditev v organizaciji SŽZ pri SLS Zgornje Savinjske doline in NG SLS Zgornje Savin

SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
PODPREDSEDNIK SLS FRANC BOGOVIČ: ARBITRAŽNI SPORAZUM NI STVAR IDEOLOGIJE, TREBA GA JE 
ZAVRNITI ZARADI NEGATIVNIH GEOSTRATEŠKIH POSLEDIC, KI JIH BODO NOSILE GENERACIJE NAŠIH 
OTROK IN VNUKOV. 

Škocjan, 31. maj 2010 – SLS je danes tudi v Škocjanu postavila stojnico in ljudem predstavljala škodljive posledice 
arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško. Županu občine Škocjan Antonu Zupetu se je pridružil tudi poslanec v DZ RS 
in podpredsednik SLS Franc Bogovič, ki je izrazil globoko razočaranje nad nekonsistentnostjo Vlade RS pri pripravi 
arbitražnega sporazuma. »Ne samo, da so povozili Temeljno ustavno listino, s katero smo se osamosvojili, pri 
arbitražnem sporazumu gre tudi za postavljanje pod vprašaj Sklep Državnega zbora RS z začetka leta 2009 o 
celovitosti slovenskega ozemlja, ki je bil potrjen z več kot dvotretjinsko večino,« je razočaran podpredsednik SLS Franc 
Bogovič, ki še nadaljuje: »... na tisti seji je predsednik Vlade RS Borut Pahor izrekel naslednje besede: »Združeni lahko 
zmagamo, razdeljeni lahko samo izgubimo!«, s čimer smo se strinjali prav vsi poslanci. Vendar pa je očitno ta 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5787FC2B-32A4-283B-8694-DE74DE197D31&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=5787FC2B-32A4-283B-8694-DE74DE197D31&linkid=newsContent


premierov poziv k enotnosti bil prazna fraza, saj je takoj zatem v lastni režiji pripravil in podpisal sporazum, ki je 
zaradi pomanjkljive vsebine razdelil Slovence, in postavlja na kocko ozemlje, nad katerim smo ob osamosvojitvi 
izvajali suverenost. To v SLS obžalujemo.« 
Podpredsednik SLS Franc Bogovič se je tudi odzval na današnjo izjavo predsednika Zveze združenj borcev za vrednote 
NOB Janeza Stanovnika, s katero je zveza podprla arbitražni sporazum: »Vsekakor je legitimno, da Janez Stanovnik 
izrazi mnenje kot predsednik ZZB NOB, a v SLS želimo poudariti, da je tudi mnogo borcev za svobodo v letih 1941-45, 
ki pa jih danes boli srce, da kockamo z ozemljem, za katerega so se borili sami z lastnimi rokami in za katerega je 
padla marsikatera človeška žrtev.« Po mnenju Bogoviča je prav, da se problem sporazuma ne postavlja na ideološko 
raven, ampak na raven geostrateškega pomena te odločitve za prihodnje generacije....več 

ZAUPANJA VREDNI SLOVENCI PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU 
Pred dobrima dvema tednoma smo bili priča zelo odmevni novinarski 
konferenci treh uglednih Slovencev,dr. Franceta Bučarja, dr. Tineta Hribarja 
in pisatelja Borisa Pahorja, ki je zaradi zelo jasnega nastopa vseh 
treh verjetno pomenila odločilni preboj nasprotnikov arbitražnega 
sporazuma. Tudi skrajno žaljive in nedostojne opazke, še posebno na račun 
očeta slovenske države, dr. Franceta Bučarja niso mogle preglasiti njihove 
jasne in utemeljene zavrnitve arbitražnega sporazuma. Dogodek je več kot 
očitno prispeval k temu, da je celotna Slovenija začela premišljevati o 
arbitražnem sporazumu in vse več ljudi dojema, da stvari niso tako rožnate, 
kot jih poskuša prikazati naša vlada. 

NG SLS, MSI IN SDM SKUPNO PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU 
Ljubljana, 28. maj 2010 – Na današnji novinarski konferenci so predsedniki 
podmladkov Nove Slovenije, Slovenske demokratske stranke in Slovenske 
ljudske stranke predstavili svoja stališča proti arbitražnemu sporazumu in 
pozvali mladino k udeležbi na bližajočem se referendumu in glasovanju 

v severnem Jadranu, saj je več kot očitno, da bomo 
z arbitražnim sporazumom izgubili status pomorske države. ...več

proti. 
Bor Zgonc, predsednik Nove generacije SLS, je opozoril na veliko 
manipulacij okoli referendumske kampanje, ki poskušajo zakriti bistvo tega 
referenduma in posledice, ki jih lahko prinese. »Treba je jasno povedati, da 
tu ne gre za redefinicijo političnih moči, temveč za preprosto zadevo, da v 
primeru sprejetja arbitražnega sporazuma bodo služnost na našem določali 
drugi,« poudarja predsednik NG SLS Bor Zgonc, ki je pozval vse mladenke in mladeniče k udeležbi na referendumu in 
glasovanju proti sporazumu, saj bo šele zavrnitev arbitražnega sporazuma dala podlago za nadaljnje pogovore in 
omogočila, da vsa mejna vprašanja bivših jugoslovanskih republik rešimo v paketu. Na ta način rešimo tudi 
probleme, ki bi zaradi določevanja mej v prihodnosti lahko nastali pri nadaljnji širitvi Evropske unije. Ob tej je Zgonc 
tudi opozoril na ignorantsko obnašanja sosednje Italije v primeru plinskih terminalov, kjer so nam lepo dali vedeti, da 
nas ne obravnavajo več kot relevantnega sogovornika pri zadevah 

 

JAV: SLS IMA POVSEM JASNO ALTERNATIVO ZA ŠKODLJIVI IN PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽER
NEPRAVIČNI ARBITRAŽNI SPORAZUM 
SLS:  Sporazum Drnovšek – Račan ne more biti alternativa 

Ljubljana, 28. maj 2010 – Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav v odzivu na ponavljajoče se očitke, da opozicija ne 
ponuja alternativ na arbitražni sporazum, sporoča: »Že večkrat smo v SLS povedali, da je prvi korak zavrnitev 
arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško na referendumu, nato zahtevati vzpostavitev stanja na dan slovenske 
osamosvojitve 25. junija 1991, torej umik Hrvaške z delov ozemlja in morja, ki so bili ob osamosvojitvi pod nesporno 
slovensko suverenostjo.« Po vzpostavitvi stanja ob osamosvojitvi pa je na razpolago več možnosti. Podobno kot prof. 
dr. France Bučar tudi v SLS verjamemo v smiselnost prizadevanj, da se prek mednarodne konference rešijo mejna 
vprašanja Hrvaške z vsemi njenimi sosedami. Prav tako obstaja možnost bilateralnih ali multilateralnih dogovorov 
vključno z možnostjo arbitraže, če bi uspeli priti do bolj ustreznega in pravičnega okvira, kot je to v sedanjem 
arbitražnem sporazumu, in ki bi slovenske osnovne zahteve tudi zagotavljal. Po vzpostavitvi stanja, kakršno je bilo ob 
osamosvojitvi, tudi v prihodnje ne bi bilo nobenih časovnih pritiskov na rešitev problema. Tako bi lahko pogovori 
trajali dlje časa brez škode za eno in drugo državo, saj bi bila izhodišča na začetku. ...več 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=975C8783-70D6-95BC-5CFC-1B5AA2155482&linkid=newsContent


  

NAGOVOR PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA ČLANOM GLAVNEGA ODBORA SLS NA 2. NUJNI 
SEJI GO SLS NA TEMO ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA 
Ljubljana, 28. maj 2010 - Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je na včerajšnji 2. nujni seji Glavnega odbora SLS 
nagovoril člane GO SLS, ki je bila sklicana izključno zaradi arbitražnega sporazuma. Video posnetek celotnega govora 
mag. Žerjava, kjer podrobno razloži situacijo okoli arbitražnega sporazuma in našteje ogromno razlogov za njegovo 
zavrnitev, si v več delih lahko pogledate v nadaljevanju. ...več 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: ITALIJA JE V REFERENDUMSKI KAMPANJI POVEDALA TISTO 
BISTVO, KI GA VLADA RS TAJI – SLOVENIJA NI VEČ POMEMBNA SOGOVORNICA ZA VPRAŠANJA V 
TRŽAŠKEM ZALIVU 
V vseh pregledanih možnostih, ki bi lahko bile rezultat sodbe arbitražnega sodišča na osnovi arbitražnega sporazuma, 
ne vidimo nobene možnosti, da bi zagotovili vsaj vzpostavitev stanja na dan 25. junij 1991. 

Ljubljana, 27. maj 2010 – Na nujni seji Glavnega odbora SLS so člani GO SLS obravnavali aktualne zaplete, ki so se v 
zadnjih dneh tega tedna odprli v referendumski kampanji o arbitražnem sporazumu o meji s Hrvaško. Tako so člani 
GO SLS največ časa posvetili dejstvu, da je Italija ta teden prenehala s pogovori o plinskih terminalih s Slovenijo s 
prepričanostjo, da se nima več kaj pogovarjati s Slovenijo, ker po njenem prepričanju plinski terminal v Tržaškem 
zalivu preprosto bo. To je po mnenju predsednika SLS mag. Radovana Žerjava najbolj zgovorna stvar v vsej 
referendumski kampanji; saj je dala sporočilo, da Slovenija preprosto ni več relevantna igralka kot pomorska država 
in ni več relevantna sogovornica za  problematiko v Tržaškem zalivu.  »S tem je Italija v zvezi z arbitražnim 
sporazumom povedala več, kot vsa Vlada RS od podpisa arbitražnega sporazuma pa do danes, in več kot vsa koalicija 
skupaj v tej referendumski kampanji. Glavni odbor SLS je prav tako ugotovil, da tudi na včerajšnji izredni seji 
Državnega zbora RS niso bili podani odgovori na to, zakaj v arbitražnem sporazumu piše zgolj »stik«, niti niso bili 
razjasnjene okoliščine v zvezi z enostransko izjavo Hrvaške v njenem zakonu o ratifikaciji arbitražnega sporazuma.« 
...več 
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POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: PRAVNA DRŽAVA PONOVNO NA SMETIŠČU: VLADI RS JE DOVOLJENO VSE 
- TUDI BREZSKRBNO KRŠENJE VOLILNE IN REFERENDUMSKE ZAKONODAJE. 
Inšpektorat RS za notranje zadeve v zvezi z vladnimi kršitvami Zakona o volilni in referendumski kampanji očitno ne 

bo ukrepal oz. vsaj ne pravočasno. 

Ljubljana, 25. maj 2010 – Poslanec SLS Franc Pukšič na osnovi odgovora Inšpektorata RS 
za notranje zadeve, ki ga je prejel včeraj, ugotavlja, da inšpektorat zoper Vlado RS v zvezi z 
njihovo kršitvijo Zakona o referendumski in volilni kampanji ne bo ukrepal. Ker naj bi bil 
inšpektorat prekrškovni organ, ki lahko izreka le sankcije za v zakonu izrecno določene 
prekrške, in le zoper osebe, v zakonu izrecno opredeljene kot odgovorne osebe za prekršek, 
je iz odgovora inšpektorata razbrati, da bo dopuščeno, da bo Vlada RS nezakonito ravnanje 
nemoteno izvajala do konca referendumske kampanje o arbitražnem sporazumu o meji s 
Hrvaško. ...več 

 

SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
POSLANSKA SKUPINA SLS VLOŽILA ZAKON O 
RAZVOJNI POMOČI ZGORNJEMU PODRAVJU 
Ljubljana, Maribor, 28. maj 2010 - Danes so trije poslanci SLS 
Državnemu zboru RS v nujno obravnavo predložili predlog 
Zakona o razvojni podpori Mestni občini Maribor in občinam 
Zgornje Podravske regije. V njem za Zgornjo Podravsko regijo 
predlagajo spodbude za zaposlovanje, davčno olajšavo za 
investiranje ter prednostno obravnavo pri kandidiranju za 
sredstva iz nacionalnih programov, programov evropske 
kohezijske politike in politike razvoja podeželja. ...več 

 

VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: DRUŽINA IN STARŠEVSTVO OSTAJATA VREDNOTI V NAŠI DRUŽBI - IN 
TO NAJ UPOŠTEVA TUDI POKOJNINSKA REFORMA 
Na omizju SLS o pokojninski reformi v Logatcu sodelujoča tudi minister za delo, družino in socialne zadeve dr. Ivan 
Svetlik ter direktor Direktorata za delovna razmerja in pravice iz dela Peter Pogačar. 

Logatec, 25. maj 2010 – Poslanska skupina SLS se zelo dobro 
zaveda nujnosti pokojninske reforme, kajti poslanci SLS 
verjamejo, da trenutni sistem dolgoročno zaradi demografskih 
značilnosti države žal ni vzdržen. Kot je uvodoma na omizju 
pojasnil vodja PS SLS Jakob Presečnik, ga skrbi predvsem 
izvzetje tako varstvenega dodatka kot državne pokojnine iz 
novega predloga Zakona o pokojninskem in invalidskem 
zavarovanju, kot tudi ukinitev vseh spodbud oz. nagrad za 
starševstvo. »Družina za SLS še vedno ostaja vrednota in prav 
starševstvu dajemo ključen pomen. V današnjem času vzgoja 
otrok že tako pomeni veliko odrekanja, ki ga nobena državna 
pomoč in olajšava ne moreta nadomestiti, in prav zato je tudi 
na tem področju treba voditi čim bolj družini prijazno in 
spodbujevalno politiko ter na ta način pokazati, da cenimo 
prispevek tistih, ki so in še bodo vzgajali slovenski podmladek. 
Zato bomo pri določenih olajšavah za starševstvo v 
pokojninski reformi zagotovo vztrajali,« pojasnjuje vodja PS 
SLS Jakob Presečnik, ki še pričakuje od Vlade RS pripravo vse 
potrebne zakonodaje, ki bo urejala tako varstvene dodatke 
kot pravice do državne pokojnine. Glede na to, da bo ta 
socialni del izločen iz novega predloga zakona, si PS SLS ne 
želi, da bi nova reforma privedla do posledičnega zmanjšanja socialnih pravic prebivalstva. ...več 
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O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: ITALIJA SLOVENIJE NA MORJU NE VIDI VEČ 

Rezultat arbitražnega sporazuma 
bo najverjetneje izolacija Slovenije 
od mednarodnih voda 

Koper, 29. maj 2010 – SLS danes 
predstavljala argumente proti 
arbitražnemu sporazumu o meji s 
Hrvaško na informativnih stojnicah 
v Kopru, Kranju in Postojni. Odprtja 
informativne stojnice SLS PROTI 
arbitražnemu sporazumu v Kopru, 
ki sta ga organizirala Mestni odbor 
SLS Koper in podmladek Nova 
generacija SLS Koper, sta se med 
drugim udeležili podpredsednica 
SLS in predsednica MO SLS Koper 
Olga Franca in Sara Božič, 
predsednica MO Nove generacije 
SLS Koper. Koprčanom je 
podpredsednica SLS Olga Franca 
predstavila vse možne negativne 
posledice arbitražnega sporazuma 
o meji s Hrvaško, ki jih bo poleg 
zaselkov na levem bregu Dragonje 

najprej občutila prav prestolnica Obale – mesto Koper. »Slovenija nesporno ima teritorialni stik Slovenije z odprtim 
morjem vse od osamosvojitve 25. junija 1991, in to ne le na papirju, tudi v praksi, o čemer nenazadnje dokazujejo 
tudi slovenske ribiške ladje, ki tudi danes plujejo iz slovenskih teritorialnih voda vse do odprtega morja,« je poudarila 
Franca. »Za naše ribiče in njihove družine, ki jim slovensko morje pomeni vsakdanji kruh, je vprašanje ohranitve 
celovitosti slovenskega morja vse do odprtega morja življenjskega pomena, kot je za vse prebivalce Obale vitalnega 
pomena predvsem vprašanje dolgoročnega preživetja in gospodarske rasti edinega slovenskega pristanišča – Luke 
Koper,« je opozorila Franca, ki ne želi niti pomisliti, kaj bo s prihodnostjo Luke Koper in z njo povezanega slovenskega 
gospodarstva, če Slovenija izgubi teritorialni stik z mednarodnimi vodami in v kolikor ladje ne bodo mogle pluti 
neposredno iz odprtega morja v slovensko teritorialno morje in obratno. ...več 
 
UTRIP NA INFORMATIVNIH STOJNICAH SLS PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU 
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s, poslanec SLS, je zbrane nagovoril na stojnici v Zagorju. 

 
V prelepem okolju starodavne Ribnice se je predsedniku OO SLS Ribnica Lu

argumentov PROTI arbitražnemu sporazumu pridružil tudi poslanec SL

 
če aktiviste na stojnicah pozdravil vodja PS SLS in predsednik Sveta SLS 

Jakob Presečnik. 

V starem mestnem jedru Kranja sta letake delili članici MO SLS Kranj, prof. Metka



 
la tudi župan občine Robert Smrdelj in tajnik RO SLS Kras Tonjo Janežič 

V Škocjanu sta se aktivnostim na stojnici pridružila Franc Bogovič, podpredsednik
Krškega ter Anton Zupet, župan Občine Škocjan 

 
ca SLS Olga Franca se je ustavila na stojnici v Novi Gorici, kjer je PROTI 

arbitražnemu sporazumu nagovarjala Primorce. 
Rojake Prekmurce pa je prepričeval predsednik SLS mag. Žerjav v Murski Sobo

problematiko Hotize. 



 
arbitražnemu sporazumu so slišali tudi prebivalci Ilirske Bistrice … … in Domžal. 

 
 župana mestne občine Franca Kanglerja, ki je stojnico obiskal skupaj s 
om Mestnega odbora Maribor Aleksandrom Jovanovićem. 

Informativno stojnico smo imeli tudi v Postojni, kjer sta na pomoč priskočila Bor
generacije SLS, in kandidat za župana Postojne Boštjan Biz

 



 
slanec Pukšič pa se je ustavil tudi v Grosupljem… … in Velikih Laščah. 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 

SLOVENCI IN SLOVENKE PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU 

Vse slovenske državljanke in državljani, ki ste (in smo) proti arbitražnemu sporazumu, si zaslužite ne samo zahvale, 
pač pa tudi čestitke, da kljub grobi in žaljivi kampanji zagovornikov sporazuma vztrajate pri zavrnitvi arbitražnega 
sporazuma, saj ta lahko le škoduje Sloveniji. Ne glede na to, kakšen bo rezultat nedeljskega referenduma – a 
verjamemo, da bo prevladala domovinska zavest in da arbitražni sporazum ne bo potrjen – si ne bomo imeli česa 
očitati. Naša vest bo čista – do konca smo z argumenti, ne le s čustvi, branili pravico naše domovine, da ostane 
ozemeljsko celovita in da ohrani to, kar je vedno imela – prost dostop do odprtega morja.  
Hvala vam tudi v imenu pripravljavcev E-novičnika SLS – tudi zaradi vas se vsak teden znova trudimo pripraviti 
zanimivo in aktualno branje. 

 

*** 
SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

*** 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts
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